
 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 9.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 28. 6. 2007 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 28. 6. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

           

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ.  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Lívia Gerhardtová – účtovníčka obce,  

Eva Bryndzová – pracovníčka úseku školstva, Ondrej Šuba – pracovník obce,  Mátyus J. – 

riaditeľ VPS, Holop F. –riaditeľ MKS, Ďurika T. – náčelník OP, Ing. Hengerics Gabriel – 

správca ŠH a pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Zároveň doporučil do programu jednania v rámci bodu Rôzne zaradiť bod: 

- MsÚ Nové Zámky – žiadosť o upresnenie uznesenia OZ k zriadeniu mikroregiónu  

Novozámocko - potrebné k registrácii združenia 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel. 

Nakoľko poslanci iný návrh  do  programu jednania nemali, p. starosta dal hlasovať 

o doplnenom programe jednania 9. zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: l sa zdržal, ostatní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Dibusz János, Asztalos Jozef. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Takács Z., Ing. Kelemen Z., Holop S. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 4. 2007 

      3  Návrh I. zmeny  rozpočtu obce Nesvady na rok 2007 

      4. Návrh plánu práce OZ Nesvady a hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2007 

5. Informatívna správa za oblasť OBO a CO v podmienkach obce Nesvady 

6. Stanovenie odmien pre funkcionárov obce za I. polrok 2007 

7. Rôzne: 

    - Agrorent a.s. Nesvady– ponuka budovy obilných skladov na predaj alebo zámenu za pôdu 

    - Hlavička Zsolt – žiadosť o povolenie výstavby terasy 

    - Návrh dohody o vykonávaní služieb pri prevádzkovaní pohrebísk obce Nesvady 

    - Termálny vrt – informácia o výsledku verejného obstarávania  

    - Nesvadské dni 2007 – návrh programovej skladby a rozpočtu podujatia   

    - Návrh rozpočtu na úpravu časti verejného priestranstva pred obchodnými jednotkami  

       na Obchodnej ul.  /p.Szeder a spol./ 

  -MsÚ Nové Zámky – žiadosť o upresnenie uznesenia OZ k zriadeniu mikroregiónu  

       Novozámocko potrebné k registrácii združenia 



        8. Všeobecná rozprava a interpelácia poslancov 

       9. Návrh na uznesenie 

     10. Záver 

 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia uznesení. 

Mgr. Dibusz – upomienkové predmety – aký je stav so zabezpečením 

P. prednosta – s predsedníčkou komisie kultúry bolo zabezpečenie prejednané, je 

zostavený súpis, ktorý je potrebné ešte kompletizovať a do Nesvadských dní budú 

tieto predmety zabezpečené. 

Ing. Takács – lokalita Hamošad – nepovolené skládky odpadov. 

Ing. Luca – bolo vykonaná tváromiestna prehliadka, ale žiaľ je lokalita dosť zarastená  

                   a prípadné nepovolené skládky nie je vidieť. OP dostala za úlohu monitorovať  

                   divoké skládky v okolí obce. 

Ing. Miškovič – KTR – navrhol vyvolať jednanie s riaditeľom firmy M-Elektronik v tom  

                          smere, že dovtedy, kým nie je zabezpečené plnenie podmienok zmluvy,  

                          znížiť poplatky za KTR. Občania sú oprávnene nespokojní a budú hľadať  

                          kvalitnejšie služby u iných poskytovateľov služby šíriteľa TV-signálu. 

Ing. Luca – na pracovnej porade mu bolo uložené upozorniť písomne prevádzkovateľa na  

                   nesúlad stavu so zmluvnými podmienkami. 

Ing. Miškovič – pripomenul svoj návrh z minulého zasadnutia OZ ohľadom vypracovania     

                          rozhlasovej relácie občanom ohľadom  kúpy prebytočných nehnuteľností   

                          obcou od občanov. 

                       - Kosenie verejných priestranstiev – požiadal sociálnu komisiu, aby 

predložila na obec zoznam občanov, ktorí sú odkázaní na to, aby verejné priestranstvo 

pred ich domami bolo pokosené, lebo sú buď invalidní alebo nevládni. 

P. starosta – doporučil doplniť návrh uznesenia o bod B/.  

                  - Nadbytočné nehnuteľnosti – myslia sa tým nehnuteľnosti, ktoré obec  

                     potrebuje pre koncepčné využitie v súlade s ÚPN. 

Ing. Miškovič – aby sa nestalo, že sa odpredajú v obci nehnuteľnosti, ktoré sú pre obec  

                          významné. 

P. starosta – kosenie – obec má vypracovaný harmonogram do ktorého sú zahrnuté 

prístupové cesty k autobusom, verejné priestranstvá  väčšieho rozsahu. Kosenie mimo 

týchto trás nie je povolené. Nech si prehodnotí komisia ŹP, či harmonogram kosenia 

priestranstiev je oprávnený alebo nie. Nedoporučil urobiť z OcÚ úrad na  

      posudzovanie zdravotného stavu občanov. 

      Svoju odpoveď predniesol aj v reči maďarskej. 

Iná pripomienka neodznela. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

 

      2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 4. 2007 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: prednosta OcÚ 

P. starosta – jún bol dosť slabý v oblasti príjmu – od DÚ obec obdržala len 270 tis. Sk  

                    z dôvodu, že DÚ v týchto mesiacoch realizuje vratky daní podnikateľským  

                    subjektom.  

Ing. Kelemen – komisia finančná navrhuje správu brať na vedomie v predloženom znení. 



Iná pripomienka ani dotazy neodzneli. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.                      

      

      3.  Návrh I. zmeny  rozpočtu obce Nesvady na rok 2007 

          - priložený k zápisnici 

          Predkladá: prednosta OcÚ 

Poslanci písomný materiál obdržali. 

P. starosta – v tomto materiály sú premietnuté tie uznesenia, ktoré boli odsúhlasené OZ, ale  

                     neboli v rozpočte plánované. 

                     Na prípadné otázky bude odpovedať p. Gerhardtová - účtovníčka príp. Ing. Luca,  

                     prednosta OcÚ. 

Ing. Kelemen – zo štátneho rozpočtu dostaneme vyše 1 mil. Sk.-prečo 

- príjmy z kapitálového rozpočtu prečo je zvýšenie. 

- R. 27 – výdavková časť – prevádzkové stroje a prístroje – zvýšenie o 120 tis. Sk – čo 

zahŕňa 

- R. 127-špeciálne služby – čo zahŕňa 

P. starosta – príjmy kapit. rozpočtu  zo štát. rozpočtu a EÚ – zostatok dotácie v zmysle 

zmluvy. Keď sa schvaľoval rozpočet na tento rok v novembri 2006 sa ešte nevedelo, koľko sa 

vyčerpá do konca roku fin. prostriedkov. 

Čo sa týka predaja pozemkov – vlani čo sa vykúpilo pre Ferplast, výkup sa tento rok 

Ferplastu vyfakturoval, ďalej je pripravený predaj pozemku  pre firmu Prospekt a predaj 

pozemkov na ul. Vinohradnícka. 

P. Gerhardtová – 990 tis. Sk – zmluva o aktivačných prácach MOS bola predĺžená  

                            do 31. 5. 2007 – čo sa ešte v novembri nevedelo. 

- Dotácie pre ZŠ a školské kluby – boli podané projekty, na ktoré by školy mali dostať fin.  

   prostriedky. 

R. 27 – sú to výdavky nad rámec štátneho rozpočtu, ktoré sa vykryli z obecného rozpočtu-

MOS. Peniaze úrad práce prepláca až po vyúčtovaní. 

Špeciálne služby – geoplány a služby, ktoré sú potrebné k vysporiadaniu pozemkov. 

Molnár Z. – r. 149 – o ktorú kosačku ide. 

Gerhardtová L. – kosačka OcÚ MT8 so širokou lištou – generálna oprava. 

Ing.Miškovič – v II. zmene rozpočtu by bolo potrebné myslieť na dokončenie vodoliečby 

v ŠH a výstavbu balkónu. Projektom a stavebnému povoleniu pomaly skončí platnosť. 

P. starosta – osobne nie je proti tomu, ale teraz záujmom obce je v rámci zmluvy realizovať 

záväzky obce a to vodovod, kanalizáciu a prístupovú komunikáciu k priemyselnému parku. 

Potom je možné riešiť aj túto otázku, lebo by prispela ku komplexnosti poskytovaných 

služieb v ŠH.  Ak na prístupovú cestu obec nedostane štátnu dotáciu, táto investícia by sa 

musela riešiťz obecného rozpočtu. 

Ing. Takács – 290 tis. Sk či bude hradiť obec. 

P. Gerhardtová – tento výdavok bude hradený z obecného rozpočtu, nakoľko PN a dovolenky 

manažérov MOS úrad práce neprepláca. 

Mgr. Dibusz – SC – futbalový klub bude mať výročie založenia, či sa v rozpočte s tým počíta, 

keď nie, doporučuje do II. zmeny zahrnúť výdavky aj na túto akciu. 

P. starosta – doteraz zo strany klubu žiadosť nebola podaná.  

                    Vzhľadom na to, že dotazy boli vysvetlené, doporučil schváliť I. zmenu rozpočtu 

a zároveň o nej dal aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      4. Návrh plánu práce OZ Nesvady a hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2007 

       - priložený k zápisnici 



       Predkladá: p. prednosta 

Pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za.                     

  

5. Informatívna správa za oblasť OBO a CO v podmienkach obce Nesvady 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: p. prednosta 

Molnár Z. – frakcia SMK pripomína odsúhlasenie kúpy náhradného elektr. zdroja pre 

účely OcÚ a nakoľko úloha je nesplnená, navrhuje náhradný zdroj zabezpečiť do 

konca júla 2007. 

P. prednosta – robil sa prieskum elektrocentrály, cena sa pohybuje okolo 60 tis. Sk. 

                       Bol odsúhlasený nákup, robí sa technické šetrenie typu a výkonu záložnej  

                       elektrocentrály. 

P. starosta – navrhol doplniť uznesenie o túto úlohu aj s termínom plnenia. 

Iné pripomienky neodzneli. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu  

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Stanovenie odmien pre funkcionárov obce za I. polrok 2007 

P. starosta – k prejednaniu bodu, ktoré sa týka stanovenia jeho odmien odovzdal slovo  

zástupcovi starostu. 

P. Becse – otvoril diskusiu k stanoveniu odmeny starostovi obce. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje starostovi obce priznať odmenu vo výške 50%. 

Ing. Kelemen Z. – finančná komisia navrhuje starostovi obce odmenu vo výške 25%. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel. 

P. Becse – dal hlasovať o odznelých návrhoch v poradí v akom odzneli. 

Hlasovanie: 50% - 11 za, 1 sa zdržal hlasovania. 

P. Becse konštatoval, že návrh prešiel. A odovzdal slovo p. starostovi. 

P. starosta – vyzval poslancov aby predniesli návrhy na odmenu zástupcovi starostu. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje zástupcovi starostu obce priznať odmenu vo výške  

50%. 

Ing. Kelemen – finančná komisia navrhuje zástupcovi starostu priznať odmenu vo výške  

25%. 

Iný návrh neodznel. P. starosta dal hlasovať o odznelých návrhoch v poradí v akom  

odzneli. 

Hlasovanie: 50% - 9 za, 3 sa zdržali. 

P. starosta konštatoval, že odmena zástupcovi starostu bola schválená. 

P. starosta – vyzval poslancov, aby predniesli návrhy na odmenu pre hlavnú kontrolórku  

obce. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje priznať hlavnej kontrolórke obce odmenu vo výške  

30%. 

Ing. Kelemen – finančná komisia navrhuje odmenu hlavnej kontrolórke vo výške 25%. 

Hlasovanie: 30% - 11 za, 1 sa zdržal. 

P. starosta – v mene funkcionárov poďakoval poslancom za vyslovenie dôvery. 

Ing. Miškovič – frakcia SMK navrhuje priznať odmeny pre poslancov vo výške 50%. 

Hlasovanie: za 10, l proti, 1 sa zdržal hlasovania. 

P. starosta konštatoval, že návrh prednesený Ing. Miškovičom bol schválený. 

 

 

 

 



7. Rôzne: 

    - Agrorent a.s. Nesvady– ponuka budovy obilných skladov na predaj alebo zámenu za  

       pôdu 

       - fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje tento návrh brať na vedomie a zároveň 

požiadať vedenie Agrorentu, aby dali aj konkrétnu cenovú ponuku. 

P. starosta – komisia preverila stav ponúknutej budovy na tvári miesta, konštrukčne dobrá až 

na strechu.  

Iné pripomienky neodzneli. P. starosta dal hlasovať o doplnenom návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Hlavička Zsolt – žiadosť o povolenie výstavby terasy 

      - fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Kelemen – finančná komisia – súhlasí s bodom l., navrhuje nájomné 82,50 Sk/m2/rok  

                          a na dobu 5 rokov. 

Ing. Miškovič – doporučuje umožniť vybudovanie terasy v zmysle prepracovaného projektu  

                           s nájomným vo výške v zmysle návrhu finančnej komisie. 

Haris Z. – či zákon dovoľuje 1-mesačnú výpovednú lehotu. 

P. starosta – 3-mesačná výpovedná lehota z dôvodu investície žiadateľa. 

Ing. Miškovič – hluk je potrebné riešiť v zmysle iného predpisu a nie nájomnou zmluvou. 

Iné pripomienky neodzneli. P. starosta dal hlasovať o tom, či priestranstvo prenajať na dobu 5 

rokov alebo na neurčitú dobu s 3-mesačnou výpovednou lehotou. 

Hlasovanie: 5 rokov – 8 za, 4 sa zdržali hlasovania. 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom uznesení v zmysle schváleného dielčieho návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Návrh dohody o vykonávaní služieb pri prevádzkovaní pohrebísk obce Nesvady 

      - priložený k zápisnici 

P. starosta – zistilo sa, že je potrebné doplniť text bodu 4 o bod a,b,c., pretože  obec  na  

                     poskytovanie týchto služieb nemá licenciu.        

                     V dohode je zabezpečené, že z hľadiska protimonopolného zákona, prokuratúra  

                     nemôže mať voči VZN výhrady – ošetrené čl. 6. 

Ing. Miškovič – komisia pripomienkuje čl. 4 – poskytovateľ je povinný dom smútku 

dezinfikovať a doplniť že zabezpečí poriadok v okolí domu smútku. V prípade zimy kto je 

povinný zabezpečiť prístup-cestu k hrobu. Údržbu pohrebiska konkretizovať. Čl.6-8 pred 

slovo umožní vložiť slovo bezodkladne. Aby VZN bolo vyvesené aj na cintoríne. Vhodnou 

formou upozorniť občana na to, že aj iný môže zabezpečovať tieto služby nielen p. Nagy, lebo  

VZN to umožňuje. 

P. starosta – doporučil poslancom doplniť slovo bezodkladne. Opraviť slovo prevádzkovateľ- 

                    čl. 7 sa upresní. Poskytovatelia vopred ponúkajú svoje služby, nepovažuje za  

                    potrebné vopred upozorňovať. 

VZN umožňuje poskytovanie služieb aj inými firmami. 

Iné pripomienky a dotazy neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o upravenom uznesení k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

 

Po dvoch hodinách jednania OZ p. starosta vyhlásil 15-minútovú prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní OZ. 

 

  

 



   - Termálny vrt – informácia o výsledku verejného obstarávania  

       - priložená k zápisnici 

P. starosta – toto verejné obstarávanie je platné, pretože odvolanie proti rozhodnutiu nebolo 

podané. Zmluva je podpísaná a je platná. V priebehu budúceho týždňa vypýta ponuky od 

viacerých bánk na financovanie vrtu napriek tomu, že úver nie je predmetom verejného 

obstarávania. V júlovom zasadnutí OZ bude predložený konkrétny návrh. Prvá platba bude po 

navŕtaní hĺbky700 metrov. Pre banky je obec dôveryhodný partner, boli už predbežné 

jednania a banky majú záujem o poskytnutie úveru. 

Navyše budú výdavky a to na poverenie geológa, ktorý bude zastupovať obec, aby mohol 

kontrolovať, či práce prebiehajú v zmysle zmluvy. 

Doporučil brať na vedomie informáciu. 

Pripomienky neodzneli. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Nesvadské dni 2007 – návrh programovej skladby a rozpočtu podujatia   

      - program priložený k zápisnici 

P. starosta – doporučil rozpočet schváliť až v mesiaci júl. Program bude možné ešte doplniť. 

Mgr. Holková – informovala v krátkosti občanov pri televíznych obrazovkách o programoch 

                           podujatia. 

                           Dodala, že program je možné rozšíriť v rámci finančných možností obce. 

Ing. Miškovič – navrhol hádzanársky turnaj preložiť na nedeľu od 9.00 hod. V rámci silových  

                           súťaží navrhol zahrnúť na sobotu aj súťaž v pití piva v areáli kultúrneho  

                           domu. 

P. starosta – komisia môže do programu zahrnúť tento návrh. 

                    Rockový koncert na piatok – bolo by potrebné objednať už teraz alebo po OZ. 

                    Galaprogram – konštatoval, že finančne náročné programy nebudú. 

Mgr. Holková – navrhla o rockovom koncerte rozhodnúť po zasadnutí OZ. 

Mgr. Dibusz – navrhol v sobotu o 12.30 hod. zaradiť turnaj vo futbale – starí páni z Nesvád  

                         a Nagyigmánd. 

P. starosta – pripomienky si poznačila predsedníčka komisie. V priebehu budúceho týždňa by 

sa definitívne zostavil program, lebo potom je potrebné objednať letáky a vytlačiť pozvánky. 

Mgr. Holková – žiadala, aby návrhy na ocenenia jej boli písomne doručené do 15.7.2007. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Návrh rozpočtu na úpravu časti verejného priestranstva pred obchodnými 

       jednotkami na Obchodnej ul.  /p.Szeder a spol. 

       - priložený k zápisnici 

P. starosta – poslanci dostali písomný aj grafický náčrt. 

Ing. Miškovič – realizovaním tohto návrhu by sa skompletizovala úprava námestia centra 

obce. Komisia navrhuje písomne vyzvať Jednotu a Slovenskú poštu, aby vhodne upravili 

priestranstvo pred svojimi objektmi. Doporučil návrh schváliť. 

P. starosta – p. Molnár zakúpil pre parkovisko pred Éderom materiál a za spolupráce obce 

bolo pred ním vhodne upravené parkovisko. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

                     

- MsÚ Nové Zámky – žiadosť o upresnenie uznesenia OZ k zriadeniu mikroregiónu  

        Novozámocko potrebné k registrácii združenia 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – doporučil prijať uznesenie a to nahradiť text predloženým textom, ide o formálnu 



vec, podstata uznesenia sa tým nemení. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia  

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

8. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Mgr. Holková – p. Dudák ju poprosil, aby prečítala list MO CSemadoku v maďarčine 

adresovaný poslancom OZ, v ktorom predseda Csemadoku informoval o účasti speváckeho 

zboru na medzinárodnej akcii v MR a poďakoval sa poslaneckému zboru za podporu. 

P. starosta – informoval v reči slovenskej o obsahu listu. 

                    Poďakoval sa za dôstojnú a úspešnú reprezentáciu obce a zaželal členom 

organizácie ďalšie úspechy. 

Ing. Miškovič – predniesol návrh komisie výstavby a školstva, aby sa za účasti členov 

komisie a zástupcov obce pozrelo účelové využitie školských zariadení, na ktorých 

rekonštrukciu obec poskytla fin. prostriedky. V pondelok o 16.30 hod.  

Mgr. Holková – obidvom riaditeľom pondelok 16.30 hod. vyhovuje. 

P. starosta – navrhol navštíviť aj iné organizácie – šport, kultúru, CVČ. Poslanci budú 

informovaní o stave obecného majetku a preto osobne s týmto návrhom súhlasí. Aj ostatné 

komisie by si mohli urobiť takýto plán. 

Mgr. Holková – v septembri, po ukončení ďalších prác v budove ZŠ, navrhla zopakovať 

návštevu školy. 

Ing. Miškovič – ŠH – navrhol zrealizovať montáž požiarnych detektorov, aby bol objekt proti 

požiaru zabezpečený. 

P. starosta – na pracovnej porade bude uložená úloha a to na júlové zasadnutie predložiť 

konkrétny návrh. 

Molnár Z. – koncom apríla bol OZ schválený návrh na realizáciu miniihriska s umelým 

povrchom, aký je stav. 

P. starosta – projekt bol podaný, zatiaľ obec odpoveď nedostala. Bude sa informovať.  

Molnár Z. – bývalé hádzanárske ihrisko na Hollého u. č. 6 – aký je stav. 

P. starosta – ku koncu mája nájomca dostal výpoveď, na ktorý reagoval žiadosťou  

                    o predĺženie nájmu o 2 mesiace zo zdravotných dôvodov. 

                    Väčšiu časť dlžoby zaplatil a preto obec súhlasila s predĺžením. 

                    Areál je zdevastovaný. Bude treba dať do poriadku a potom by doporučil 

                    využiť buď pre športové účely, napr. tenisové ihrisko, alebo pre byty.  

                    Prístup na pozemok by mohol byť z dvoch ulíc. Treba porozmýšľať o ďalšom  

                    využití.  Do konca júla by sa mal nájomca odsťahovať. Niektoré budovy sú dosť  

                    v dezolátnom stave.                 

P. Patakyová – či by športové organizácie nemohli podať informáciu o svojej činnosti, veď aj  

                         oni dostali dotáciu z obecného rozpočtu. 

P. starosta – po sezóne je možné ich vyzvať, aby predložili písomnú správu o svojej činnosti. 

                    Či brať ročnú správu, alebo k 30. 6. 2007. Navrhol, aby v budúcnosti táto úloha  

                     bola zahrnutá do zmlúv o poskytnutí dotácie. 

Ing. Miškovič – aby nedošlo k diskriminácii, doporučil všetkých vyzvať, čo dostali dotáciu  

                          z obecného rozpočtu, aby predložili tieto správy. 

P. starosta – mal by sa rozlíšiť aj rozsah pomoci, vo výške dotácie jednoznačne vedú športové  

                    organizácie. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia. 

Ing. Kelemen -  oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                       a považuje uznesenie z 9. zasadnutia OZ za schválené. 



 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 9/2007 

zo dňa 28. 6. 2007. 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

     poslancov v predloženom znení, 

B/ ž i a d a vedenie firmy M-Elektronik, s.r.o., Martin o poskytnutie zľavy vo výške 50% za  

     mesiac jún 2007 z dôvodu neposkytnutia služby v zmysle Zmluvy o nájme televízneho  

     káblového rozvodu Nesvady. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 4. 2007 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

     stanovisko hlavnej kontrolórky obce Nesvady k prvej zmene rozpočtu obce Nesvady na  

     rok 2007, 

B/ s c h v a ľ u j e  prvú zmenu rozpočtu obce Nesvady na rok 2007. 

 

       IV. 

Obecné zastupiteľstvo v  Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

1. Plán práce Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch na II. polrok 2007 

2. Plán práce hlavnej kontrolórky obce Nesvady na II. polrok 2007 

v predloženom znení. 

 

                  V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

    informatívnu správu o činnosti obce Nesvady na úseku krízového riadenia v predloženom  

    znení, 

B/ u k l a d á 

1. zabezpečiť priebežné plnenie stanovených úloh a cieľov v oblasti krízového riadenia, 

2. do konca mesiaca júl 2007 zabezpečiť náhradný zdroj elektrickej energie. 

Zodpovedný: Ing. J. Luca-prednosta OcÚ 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

p r i z n á v a 

1. starostovi obce odmenu vo výške 50% súčtu platov za I. polrok 2007, 

2. zástupcovi starostu obce odmenu vo výške 50% súčtu odmien za I. polrok 2007, 

3. hlavnej kontrolórke obce odmenu vo výške 30% súčtu platov za I. polrok 2007, 

4. poslancom odmenu vo výške 50% súčtu odmien za I. polrok 2007. 

 

 



VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e ponuku firmy Agrorent a.s. Nesvady, Družstevná č. 2 na  

     zámenu budovy obilných skladov za pôdu resp. predaj budovy do majetku obce Nesvady, 

B/ ž i a d a Agrorent a.s. Nesvady o konkretizovanie ponuky na zámenu budovy obilných  

     skladov, najmä vyčíslenie hodnoty budov v Sk za ktorú by sa mala vykonať zámena resp.  

     predaj. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch    

s ú h l a s í    

1/ s výstavbou terasy  pred   kaviarňou   BON BON   na  Ul. Obchodná  č. 8 v Nesvadoch pre 

stavebníka p. Zsolta Hlavičku, trvale bytom Nesvady, Nová č. 24 v zmysle predloženej 

zjednodušenej projektovej dokumentácie. Terasa bude rozoberateľná a bude v prevádzke len 

v období od začiatku apríla do konca októbra bežného roka, s tým že stavebník terasu vždy 

v každom roku v apríli zmontuje a v októbri demontuje, 

 

2/ s prenájmom časti pozemku o výmere 18,36 m2  vytvoreného z pozemku parc. č. 1169/122 

zastavaná plocha o výmere 7417 m2 vedeného na LV č. 2462 vo vlastníctve Obce Nesvady, 

Výška nájomného sa stanovuje na 82,50 Sk/ m2/rok s prenájmom na dobu 5 rokov. 

 

IX. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ch v a ľ u j e   

     návrh Dohody o vykonávaní služieb pri prevádzkovaní pohrebísk obce Nesvady  

     s poskytovateľom služieb Štefanom Nagyom, 

B/ u k l a d á   predložiť dodatok k čl. VII. Dohody o vykonávaní služieb pri prevádzkovaní  

     pohrebísk obce Nesvady – upresnenie povinností poskytovateľa aj prevádzkovateľa  

     pohrebiska. 

       Zodp.: p.Bryndzová – pracovníčka OcÚ 

       Termín: zasadnutie OZ v mesiaci júl 2007 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e  

informatívnu správu starostu obce o výsledku verejného obstarávania na realizáciu 

geotermálneho vrtu pre účely Kúpeľného a rekreačného centra Nesvady, 

B/  u k l a d á 

na júlové zasadnutie OZ predložiť návrh na vzatie úveru na financovanie geotermálneho vrtu. 

                                                                            Zodpovedný : Ing. Ján Luca, prednosta úradu 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v  Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

     program podujatia Nesvadské dni 2007 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   komisii školstva, kultúry, pre styk s verejnosťou a médiami pri OZ Nesvady  

     predložiť definitívny návrh programu a rozpočtu podujatia Nesvadské dni 2007. 

          Termín: zasadnutie OZ v mesiaci júl 2007 

           Zodpovedná:Mgr.Holková G.-predsed. komisie 

 

 



XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  s c h v a ľ u j e    

finančné prostriedky vo výške 149 000,- Sk na stavebné a sadové úpravy časti verejného 

priestranstva pred obchodnými jednotkami na ul. Obchodná č. 31-37, v zmysle predloženého 

rozpočtu zo dňa 21.06.2007, 

B/  u k l a d á 

schválené finančné prostriedky vo výške  149 000,- Sk zapracovať do II. zmeny rozpočtu 

obce Nesvady na rok 2007, 

                                                                           Zodpovedná : p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

C/ ž i a d a starostu obce, aby písomne vyzval vedenie Jednoty, SD Nové Zámky  

a Slovenskej pošty na úpravu parkovísk a príjazdových ciest pred ich objektmi. 

           Termín: do konca júla 2007 

    

      XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n a h r a d z u j e    text uznesenia OZ Nesvady č. 5/2007-XVIII. zo dňa 29.3.2007 

novým textom: 

Obecné zastupiteľstvo obce Nesvady na svojom zasadnutí dňa 29. 3. 2007   

- p r e r o k o v a l o  

Zmluvu o založení združenia obcí pod názvom Združenie obcí a miest mikroregión 

Novozámocko. Predmetom činnosti združenia je  cieľavedomejšie spoločné presadzovanie 

ochrany záujmov regiónu, rozvoja efektívnej spolupráce miest a obcí, vzájomnej výmeny 

skúseností a hľadania spoločných ciest pri riešení dotknutého územia, najmä v oblastiach 

spoločenských, spoločensko-ekonomických, ekologických, enviromentálnych, sociálnych, 

duchovných a kultúrnych, športovo-turistických a výchovno-vzdelávacích,  aktivizovanie 

regiónu v oblasti získavania domácich a zahraničných grantov, podporovania vstupu 

zahraničných investícií do regiónu, poskytovania konzultačných služieb, organizovania 

odbornej školiacej činnosti, podpory rozvoja cestovného ruchu, kultúrnych a spoločenských 

akcií  v súlade s ust. § 20b ods.4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov; 

- s ch v a ľ u j e  

uznesením č. 5/2007-XVIII. 

založenie združenia obcí s názvom Združenie obcí a miest mikroregión Novozámocko, 

cieľom ktorého je cieľavedomejšie spoločné presadzovanie ochrany záujmov regiónu, rozvoja 

efektívnej spolupráce miest a obcí, vzájomnej výmeny skúseností a hľadania spoločných ciest 

pri riešení dotknutého územia, najmä v oblastiach spoločenských, spoločensko-

ekonomických, ekologických, enviromentálnych, sociálnych, duchovných a kultúrnych, 

športovo-turistických a výchovno-vzdelávacích v súlade s ust. § 20b ods.4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 9. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Mgr. János Dibusz 

    Jozef Asztalos 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 



 

 

 

 

   

 

 

 


